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Duidelijkheid inzake Zuid-Hollandse banden met Vollenbroek

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

In een recent artikel van Wynia’s Week (*) viel te lezen dat de provincie Friesland een bedrag van maar

liefst 155.545 euro heeft betaald aan Mobilisation for the Environment (MOB) van stikstof-activist Johan

Vollenbroek voor advies, waardoor een afvalverbrandingsoven voor sluiting werd behoed. Een zeer

opmerkelijke gang van zaken, aangezien Vollenbroek honderden stikstofrechtszaken heeft lopen tegen o.a.

gemeenten en bedrijven. 

Het heeft er alle schijn van dat Vollenbroek een hoogst discutabel verdienmodel heeft ontwikkeld, waarin

gemeenten, bedrijven en anderen die vrezen door juridische procedures van MOB, Vollenbroek persoonlijk

kunnen inhuren om bescherming te bieden tegen de ‘algemeen belang’-acties van MOB. 

De PVV maakt zich zorgen over deze ogenschijnlijke belangenverstrengeling, aangezien het niet

ondenkbaar is dat er ook banden zijn tussen onze provincie en/of Zuid-Hollandse gemeenten en

Vollenbroek.

Ondergetekende wil dan ook graag onderstaande vragen aan het College stellen.

1. Deelt u de mening, kijkende naar o.a. de gigantische maatschappelijke impact van de

stikstofrechtszaken die door Vollenbroek worden aangespannen, dat de beschreven gang van zaken

zeer discutabel is en op zijn minst riekt naar belangenverstrengeling? Zo nee, waarom niet? Graag

een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Het college van Gedeputeerde Staten kent de achtergrond van het door de provincie Friesland gevraagde

advies aan de heer Vollenbroek niet. De provincie Zuid-Holland huurt de heer Vollenbroek niet in als

adviseur. Op zichzelf is het advies vragen voor een Wnb-vergunning een normale gang van zaken. Advies

wordt door verschillende bureaus aangeboden die verstand hebben van stikstofemissie en -depositie van

activiteiten en de effecten daarvan voor Natura 2000-gebieden. Het is niet aan de provincie Zuid-Holland

om de gang van zaken in een andere provincie te kwalificeren.
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2. Zijn en/of waren er (in welke mate en vorm dan ook) banden tussen de provincie Zuid-Holland en

Vollenbroek? Zo ja, graag zoveel mogelijk details, waaronder eventuele financiële transacties.

Antwoord

Op 19 maart 2021 hebben gedeputeerde Jeannette Baljeu en ambtelijke ondersteuning (één persoon) een

informeel en kortdurend gesprek gehad. Zoals genoemd onder vraag 1 schakelt de provincie Zuid-Holland

de heer Vollenbroek niet in als adviseur.

3. Mochten er momenteel banden met Vollenbroek zijn, deelt u dan de mening dat deze banden zo snel

mogelijk moeten worden verbroken? Zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Niet van toepassing, zie onze reactie op vraag 1 en 2.

4.  Zijn en/of waren er (in welke mate en vorm dan ook) banden tussen Zuid-Hollandse gemeenten en

Vollenbroek? Zo ja, gaarne zoveel mogelijk details, waaronder eventuele financiële transacties.

Antwoord

Het is niet aan Gedeputeerde Staten om een oordeel te hebben over de banden van gemeenten en de

heer Vollenbroek. 

5. Mocht u geen gemeentelijke gegevens tot uw beschikking hebben, bent u dan bereid navraag te

doen? Graag een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Nee. Het is niet aan de provincie Zuid-Holland om deze informatie bij gemeenten op te vragen en het staat

gemeenten vrij advies te vragen.

6.  Mocht het antwoord op vraag 4 “Ja” zijn, bent u dan bereid gemeenten te adviseren deze banden zo

snel mogelijk te verbreken en geen nieuwe banden meer aan te gaan? Zo nee, waarom niet? Graag

een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Niet van toepassing.
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7.  Deelt u de mening dat de nu al volstrekt zinloze en ongeloofwaardige stikstofbesprekingen van

‘onderhandelaar’ Johan Remkes, nog verder door het ijs zakken door Vollenbroek mee te laten

praten? Zo ja, bent u bereid die boodschap richting het Rijk te communiceren & zo nee, waarom

niet? Graag een gemotiveerd antwoord.

Antwoord

Wij hebben er vertrouwen in dat de heer Remkes met zijn kennis en ervaring op basis van de gesprekken

met verschillende partijen de verkregen informatie kan wegen en een advies kan opstellen. Wij wachten

het advies van Remkes met belangstelling af.

BRON

(*) https://www.wyniasweek.nl/huur-stikstof-actievoerder-johan-vollenbroek-in-die-kan-voorkomen-dat-

hij-een-stikstofzaak-tegen-je-aanspant/

Den Haag, 27 september 2022
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ir. J.C. van Ginkel MCM                            drs. J. Smit
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